

Date: September 12th, 2024

التاريخ: 12 سبتمبر 2024

Circular No:16/ AY 2024-25
Subject: Procedures During Foggy Weather

Dear Parents and Guardians,

In light of recent weather conditions and in adherence to the Department of Transport (DOT) regulations, we would like to inform you of the procedures for days with poor weather conditions, such as fog, rain, and strong winds.

DOT Rules for Bus Services:

According to DOT rules, buses will not operate during severe weather conditions, including heavy fog. The buses will remain stationary until a notification is received from DOT and Abu Dhabi Police indicating that it is safe to resume service.

Notification Procedures:

- Bus TA Notifications: Parents will be notified about any delays or cancellations of bus services by the Bus Transport Assistant (TA). Please wait for this notification to receive updates on bus status.

- School Management Communication: The school management will also share updates via School Dojo to keep you informed about the status of bus services.

In case of an emergency, please contact Mr. Ahmed Qadi, our Health & Safety Office and Transportation Manager, at 050 7822 251 or email him at ahmed.alqadi@ajyalfalah.sch.ae.

Late Arrivals Due to Weather:

Students arriving late due to weather conditions will not be marked as late. We understand that such circumstances are beyond your control.

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

نظرًا للظروف الجوية الحالية ووفقًا لإرشادات هيئة النقل في أبوظبي (DOT)، نود إبلاغكم بالإجراءات المتبعة في الأيام التي تشهد أحوال جوية سيئة مثل الضباب، الأمطار، والرياح القوية.

قوانين DOT لخدمات النقل:

وفقًا لقوانين DOT، لن تعمل الحافلات خلال الأحوال الجوية السيئة، بما في ذلك الضباب الكثيف. ستظل الحافلات متوقفة حتى يتم تلقي إشعار من DOT وشرطة أبوظبي يفيد بعودة الخدمة بأمان.

إجراءات الإخطار:

- إخطار من مساعدة الحافلة: سيتم إبلاغ أولياء الأمور بأي تأخيرات أو إلغاءات في خدمات الحافلات من قبل مساعدة الحافلة. يرجى الانتظار للحصول على هذا الإشعار لتحديث حالة الحافلات.

- تواصل إدارة المدرسة: ستقوم إدارة المدرسة أيضًا بمشاركة التحديثات عبر تطبيق لإبلاغكم على اطلاع بحالة خدمات الحافلات.

في حالة الطوارئ، يرجى الاتصال بالسيد أحمد قاضي، مسؤول الصحة والسلامة ومدير خدمات النقل المدرسي، على الرقم 050 7822 251 أو عبر البريد الإلكتروني

ahmed.alqadi@ajyalfalah.sch.ae

التأخير بسبب الطقس:

لن يتم تسجيل الطلاب المتأخرين بسبب الظروف الجوية على أنهم متأخرون. نحن نفهم أن هذه الظروف خارجة عن إرادتكم.

Gate Access Only During Foggy Weather:

- KG Reception: Kindergarten students arriving late should go directly to the KG Reception.

- Gate B: Students in Grades 1-12 should use Gate B if arriving late.

During adverse weather conditions, **gates will close at 9:00 a.m.**

While we accommodate late arrivals due to weather

conditions, please be aware that valuable instructional time is lost when students arrive late. We urge all parents to ensure timely arrival at school to maximize their child's learning opportunities. Your cooperation in being punctual is greatly appreciated and crucial for maintaining a productive educational environment.

We appreciate your understanding and cooperation in managing these weather-related disruptions. Our priority is to ensure the safety and well-being of all students during adverse weather conditions.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown
Principal Director



الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

مداخل المدرسة خلال الطقس الضبابي:

- مدخل رياض الأطفال: يجب على طلبة رياض الأطفال المتأخرين التوجه مباشرة إلى استقبال رياض الأطفال.

- البوابة "ب" الجانبية: يجب على طلبة الصفوف من الأول إلى الثاني عشر استخدام البوابة "ب" إذا وصلوا متأخرين.

الرجاء العلم أنه خلال الظروف الجوية السيئة، ستُغلق الأبواب في الساعة 9:00 صباحًا.

بينما نحن نتفهم التأخير الناتج عن الظروف الجوية، نود أن نلفت انتباهكم إلى أن الوقت التعليمي الثمين يُفقد عندما يتأخر الطلاب. نحث جميع أولياء الأمور على ضمان وصول أبنائهم إلى المدرسة في الوقت المحدد لتعظيم فرص تعلمهم. تعاونكم في الالتزام بالمواعيد محل تقدير كبير ويعد ضروريًا للحفاظ على بيئة تعليمية فعالة.

نقدر فهمكم وتعاونكم في إدارة هذه الاضطرابات المتعلقة بالطقس. أولويتنا هي ضمان سلامة ورفاهية جميع الطلاب خلال الظروف الجوية السيئة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،